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PROCES _ VERBAL

incheiat cu ocazia gedintei extraordinare a Consiliului local Surduc din data de lg FEBRUARIE
2025

in conformitate cu prevederire art.l33 alin.2, litera,,a,, din oUG nr.57 r2or9,privind codul
administrativ, cu rnodificdrile $i compreterire ulterioare, prin Dispozilia primarului
nr.44114.02 2025 a fost convocate sedinla extraordinard a Consiliului local pentru data de
1 8.02.2025, cu urmdtoarea:

ORDINE DE ZI:
I . Proiect de hotarare privind aprobarea valorificdrii cantitalii de 990,1 8 mc masd lemnoasd

fasonate din pidurea proprietatea comunei Surduc, stabilirea modaiitalilor de ,ulo.ifi"u.e
precum qi a prelului de valorificare

Facem menliunea cd prin Dispozilia primarului comunei Surduc nr.46l 17.02.2025 a fost
modificatd ora de incepere a gedinJei din data de 19.02.2025, Dispozifie care le-a fost adusa ra
conoftinta, tuturor consilierilor care formeazd consiliul Local Surduc, in data de 17.02.2025.

La sedintd participi domnur primar ar comunei Suciu Alin-Marian 9i l l din cei 13
consilieri care formeazd consiliul local Surduc, absentAnd domnul Brbdnag AIin-cristian gi
domnul Roman Vasile.

Pregedintele de gedinli d-na. $olomonean Mariana supune ra vot ordinea de zi a prezentei
sedinte, aceasta a fost aprobatd cu unanimitate de voturi.

S-atrecut la prezentarea proiectului de hotdrdre cuprins la ordinea de zi, proiect de hotdrdre
privind aprobarea valorificdrii cantitatii de 990,1g mc masr lemnoasd rasonati ain faarr"uproprietatea cornunei Surduc, stabilirea modalitetilor de valorificare precum qi a preiului de
valorificare.

_ l" marginea acestui proiect au existat urmitoarele disculii: domnul consilier Dragan
Teodor-loan intrebd cet este pretul pe mc, doamna pregedinti de gedinli $olomonean Mariana
raspunde ca este propus pretul de 300 lei/mc. Domnul Drdgan contin;a 9i intraba daci existi
condilii.impuse pentru populatie, in ceea ce priveqte 

"urpi.a."u 
de lemne, domnul primar ar

comunei afirmi ci se vor acorda maxim 3 mc pe gospodirie cu condi{ia sa aiba domiciliul in
com.Surduc.

Domnul Breban Mircea-Radu intrabe cum se va proceda cu cererile av6nd in vedere ci mai
existd cereri din anii precedenli, domnul Primar impreuni cu consilierii locali stabilesc sd se dea
un anunl qi s[ se redepuna cereri noi.

AvAnd in vedere ci nu mai existd alte disculii este supus Ia vot proiectul de hotirAre privind
aprobarea valorificdrii cantitdlii de 990,1g mc masd lemnoasd fasonatd din prdurea propri"tut"u
comunei Surduc, stabilirea modalitdtilor de valorificare precum qi a prelului de valoriflicare, acesta
fiind aprobat cu l0 voturi, d-nul consilier Breban Mircea-Radu abtinandu-se, pentru a evita un



PRE$EDINTE DE $EDINTA,
$OLOMONEAN MARIANA

posibil conflict de interese, adoptandu-se astfel H.C.L. nr.11/2025 privind aprobarea valorificdrii
cantit5lii de 990,18 mc masd lemnoasd flasonata din pddurea proprietaiea comunei Surduc,
stabilirea modalititilor de valorificare precum qi a prelului de valorificare

Nemaifiind alte probleme qedinla se incheie.

Contrasemneazi secretar general com uni
PA$CA OANA-MIHAELA
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